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MUDr. Tomko: 

Poprosil by som, aby sa urobili nejaké opatrenia s kosením hlavne na juhu. Lebo opakovane, 

už som predtým upozorňoval, Mlynská ulica a Družstevná. Družstevná je výjazd z Trebišova 

a vyzerá to hrozne. Takže, minulého roku to bolo dá sa povedať, relatívne v celku slušné, 

realizované. No, toho roku dá sa povedať, tá organizácia tejto činnosti je slabšia.  
 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka kosby zeleného pásu na príslušnej ulici, bolo to limitované aj tým, že prebiehal 

zásah do zeleného pásu na začiatku prvej polovici roka, tzn. boli tam zemné práce, ktoré 

následne po nejakom čase boli zrealizované. Zeleň bola upravená provizórne a následne 

prebiehali aj kosby. Kosby ako také, prebiehajú presne v zmysle plánu, ktorý je  zverejnený aj 

na webovej stránke. Samozrejme reagujeme aj na podnety občanov a potreby jednotlivých 

inštitúcií, organizácií v tesnej blízkosti ak sa koná nejaká akcia, alebo podujatie, preto si 

dovolím nesúhlasiť s tým, že je to nejak poslabšie, práve naopak, aj porady technických 

zložiek slúžia na to, že sú každý týždeň vo štvrtok tieto plány upravované, resp. 

prispôsobované. Samozrejme, ak sa vyskytne takýto problém, ako ste uviedli, samozrejme 

bude sa urýchlene riešiť, takže aj v prípade Družstevnej ulice, aj tých, ktoré sú priamo 

naviazané, tak tá oprava zelene prebehne v čo najskoršom termíne.  

 

MUDr. Tomko: 

Na Mlynskej ulici, určite zo dva mesiace  nebolo kosené. Stačí sa tam pozrieť hneď na 

začiatok ulice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Určite to bude upravené tak, ako si to vyžaduje úprava verejných priestranstiev.   

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


